
Dagsorden og referat af bestyrelsesmødet søndag den 30. juli 2017 
 

Dagsorden 

1. Godkendelse af dagsorden 

2. Godkendelse af referat fra sidste møde 

3. Status siden sidst: 

a. Kv17-gruppen 

b. Kandidater 

4. Valgteknisk samarbejde 

5. Budget 

6. Eventuelt 

Ad. 1 

Godkendt 

Ad. 2 

Tidligere godkendt  

Ad. 3 

a) Torben redegjorde for Kv17-gruppens arbejde. Vi diskuterede gruppens kommissorium med hensyn 

til at skaffe flere kandidater til både kommunalvalget og bestyrelsen. Herunder besluttede vi, at 

kontakte Kv17-gruppens medlemmer en for en for at høre, i hvilket omfang de eventuelt ønsker at 

stille op. 

b) Lene Byriel har meldt sig som kandidat, men har endnu ikke indgivet en formel opstilling. Vi går 

fortsat på jagt efter flere potentielle kandidater. 

Ad. 4 

Vi gennemgik igen stemmefordelingen ved de foregående valg og vurderede, at vi står til mellem 1 til 2 

mandater i byrådet, og at vi på den baggrund ikke ønsker et stemmespild, der kan bringe et muligt grønt 

flertal i fare. Bestyrelsen har på den baggrund vedtaget, at vi fortsætter dialogen med Socialdemokratiet og 

Enhedslisten om at indgå et rent valgteknisk samarbejde, når vi har opstillingsrækkefølgen klar og eventuelt 

har valgt en spidskandidat på mødet den 7. september. Bestyrelsen understreger, at der udelukkende er 

tale om et valgteknisk samarbejde. 

Ad. 5 

På grund af det kommende kommunalvalg er stort set hele det lokale budget dedikeret til valget. Kv17-

gruppen er orienteret om budgettet. Bestyrelsen håber, at vi kan finde supplerende midler gennem fx 

crowdfunding, hvilket blandt andet kan være en mulig aktivitet for Kv17-gruppen. 

 


